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                                                                                                                Krobia, dnia 9 lipca 2012 r. 

 
 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XXIII/2012 
  
                  z   XXIII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  
                  w dniu  27 czerwca 2012 r. w ZSOiZ w Krobi     
=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :    16.30 
                    godzina zakończenia :   18.00  
                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.  
                 Ponadto w sesji uczestniczyli :   

              ====================== 
1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 

                    2.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia. 
                    3.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy.  
                    4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 
                    5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                    6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
 

                    Porządek obrad sesji : 
              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji.  
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 
 a)  założenia Spółdzielni Socjalnej, 
 b)  przystąpienia Gminy Krobia do Stowarzyszenia Unia Gospodarcza Regionu 

Śremskiego – Śremski Ośrodek Wspierania Małej Przedsiębiorczości,   
 c)  przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Krobia Miasto VI, 
 d)  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi, 
 
 

e)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu, 
f)  udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu, 

 g)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012,  
 h)  rozpatrzenia skarg na działalność Kierownika Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Krobi. 
  9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
10. Wolne głosy i wnioski.  
11. Zakończenie.  

         
  Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   
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Przewodniczący Rady powitał radnych, p. Burmistrza, pracowników Urzędu oraz pozostałych 
zaproszonych gości.   
Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec czego sesja jest 
prawomocna do podejmowania uchwał.   

 

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 
      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
      Przewodniczący Rady: wnoszę o poszerzenie porządku obrad sesji o rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skarg na działalność Kierownika Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Krobi, jako pkt 8h.    

      Zgłoszoną zmianę porządku obrad sesji przejęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
      Porządek obrad po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
      Pierwotny porządek obrad stanowi załącznik do protokołu. 
             
      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z  XXII sesji.       
      Protokół z XXII sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
 

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
Burmistrz : nie mam żadnych zaległych interpelacji, które wymagałyby dopowiedzi.  

 

      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.       
      Ł. Kubiak : sprawa dot. przydomowych oczyszczalni ścieków. W ubiegłym tygodniu                              

w Przyborowie odbyło się spotkanie, w którym uczestniczyłem z radnym Z. Nowackim odnośnie 
możliwości zgłaszania mieszkańców miejscowości, które nie są objęte siecią kanalizacji. Wiemy, że 
nie było wymaganej ilości 50 osób do tego aby można było skorzystać z Narodowego Programu. 
Czy ta liczba osób na tym spotkaniu z 30 kilkoro się powiększyła? Jeśli nie, to czy planowane są 
kolejne spotkania w tymże temacie?      

      H. Urbański : sprawa dot. kanalizacji deszczowej na ul. Kwiatowej. Niezręcznie mi o tym mówić, 
bo akurat tam mieszkam, lecz temat musze podnieść. Czy byłaby możliwość odcinek 30-35 m 
wymienić sieć tej kanalizacji. W dwóch miejscach została ona wymieniona, lecz  na dalszym 
odcinku kanalizacja się zarywa.  

 

      Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   
w okresie międzysesyjnym.  

      6.06. po ostatniej sesji razem z p. Łukaszem Kubiakiem Przewodniczącym Komisji Rolnictwa                   
i Rozwoju Gminy ora radnym Henrykiem Buszem uczestniczyliśmy w spotkaniu mieszkańców wsi 
Sułkowiece dla podsumowania zbudowania nowej drogi we wsi. W spotkaniu uczestniczył także 
Burmistrz Krobi. 

      10.06. Druhowie starażacy zaprosili na Gminne Zawody Sportowo-Pożarnicze, które odbyły się              
w Pudliszkach. 

      13.06. Złożyłem w Urzędzie Skarbowym w Gostyniu świadczenie majątkowe radnego Hieronima 
Urbańskiego. 

      15.06. z arnym p. Romanem Olejniczakiem uczestniczyliśmy w spotkaniu w Brzedni z okazji Dnia 
Samorządowa. 

      Wspólne posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy z Komisją Samorządowo-Organizacyjną 
Rady Powiatu. Spotkanie odbyło się w Gostyniu i dotyczyło tematu utworzenia Spółdzielni 
Socjalnej w Krobi. 

      17.06. z radną p. Genowefą Skrobała uczestniczyliśmy w uroczystości 75-lecia istnienia jednostki 
OSP w Gogolewie. 
20.06. Uczestniczyłem w spotkaniu Klubu „Złota Jesień” oraz Polskiego Związku Emerytów                  
i Rencistów.    
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24.06. na zaproszenie księży Filipinów uczestniczyłem na Świętej Górze w Gostyniu w uroczystości 
500-lecia uznania cudowności Świętej Góry. 
25.06. Posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej dla omówienia projektów uchwał.. 
26.06. z radnym p. Mariuszem Dudą uczestniczyliśmy w podsumowaniu pierwszego etapu projektu 
e-szkoła Moja Wielkopolska w ZSPiG w Krobi.  
27.06. Uczestniczyłem w otwarciu „Ścieżki Zdrowia” w Pudliszkach oraz w zebraniu 
sprawozdawczo – wyborczym Światowego Związku Żołnierzy Armii Krajowej koła „Zawisza”                
w Krobi. 
Posiedzenie Komisji Budżetu dla rozpatrzenia projektu uchwały ws. zmian budżetu i zmian                    
w budżecie Gminy Krobia na rok 2012 i wydania opinii. 
Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy ws. wydania opinii dla projektów uchwał na 
dzisiejszą sesję.    
 

Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Krobi, stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   
 

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
a) założenia Spółdzielni Socjalnej.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała w dniu 
dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. Chciałbym podkreślić, że              
w roku ubiegłym komisja pozytywnie ustosunkowała się do pomysłu założenia, wtedy jeszcze 
spółki komunalnej, dziś już spółdzielni socjalnej. Na wspólnym posiedzeniu z Komisją  Rolnictwa 
Rady Powiatu, gdzie dyskutowaliśmy, rozwialiśmy pewne wątpliwości, analizowano także projekt 
statutu spółdzielni.     
E. Dopierała : dzisiejszą uchwałą otwieramy drogę do powstania Spółdzielni Socjalnej, miałam 
wątpliwości do tej uchwały, ale po konsultacji z p. Olejnikiem i p. Burmistrzem uzyskałem 
zapewnienie, że zapisy statutowe dot. wysokości udziałów nie będzie dotyczyć pracowników lecz 
członków założycieli. Mam też nadzieję, że mimo, że są zapisy w statucie iż będzie to zależało od 
kondycji spółdzielni wszyscy pracownicy grupy remontowej znajdą w niej pracę. Zgadzamy się 
niejako w ingerowanie w formy zatrudniania, zmieni się stosunek pracy na formy określone                    
w  prawie spółdzielczym. Nie wiem czy p. Burmistrz może zapewnić, że wszyscy dostaną pracę, ale 
mam nadzieję, że będzie to korzystne nie tylko dla naszej Gminy, czy Urzędu ale też dla 
wszystkich, którzy będą zatrudnieni. ONZ ogłosił ten rok Międzynarodowym Rokiem 
Spółdzielczości, który obchodzony jest pod hasłem „Spółdzielnia Buduje Lepszy Świat”.  Mam 
nadzieję, że nasi pracownicy z grupy remontowej warunki pracy będą mieli      
Burmistrz : ustosunkuję się do wypowiedzi Pani radnej i powtórzę to co zostało powiedziane na 
posiedzeniu wspólnym komisji, że w momencie utworzenia i rozpoczęcia funkcjonowania 
spółdzielni zostanie utworzonych tyle miejsc pracy aby każda osoba odchodząca z Urzędu 
Miejskiego miała możliwość zatrudnienia w Spółdzielni Socjalnej, pierwszeństwo dla tych osób 
lecz to czy będą chcieli, to będzie zależało od tych osób. Zakładamy że miejsce pracy dla 
wszystkich tych osób tam będzie. 
K. Perdon : jak dalej będzie się toczyć rozpoczęcie jej funkcjonowania? 
Burmistrz : pierwszym krokiem będzie zarejestrowanie Spółdzielni Socjalnej w Krajowym 
Rejestrze Sądowym. Dalej wspólnie z  Zarządem Powiatu zorganizowana zostanie spółdzielnia, 
powołanie osoby kierującej, kwestie związane z pozyskaniem środków finansowych rozpoczęcie 
działalności oraz kwestie dot. zagwarantowania środków zgodnie z treścią uchwały. Patrząc na 
harmonogram czasowy, to rozpoczęcie funkcjonowania planowane jest od 1 stycznia 2013 roku. 
Zakładam, że jeśli pojawią się środki finansowe to rozpoczęcie jej funkcjonowania uzależnione 
będzie od ich uzyskania.      
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Uchwałę Nr XXIII/184/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 czerwca 2012 r. w sprawie 
założenia Spółdzielni Socjalnej; przyjęto większością głosów, 14 za, 1 wstrzymujący M. Szpurka, 
głosowało15 radnych. 
 

b) przystąpienia Gminy Krobia do Stowarzyszenia Unia Gospodarcza Regionu Śremskiego – 
Śremski Ośrodek Wspierania Małej Przedsiębiorczości. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS.  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała w dniu 
dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. W wyniku analizy oraz 
spotkania, które odbyło się kilka tygodni wcześniej z  p.Lewandowskim, Burmistrzem Śremu                   
a zarazem przewodniczącym stowarzyszenia członkowie komisji pozytywnie ustosunkowali się do 
projektu uchwały. Zgodnie z ustaleniami podczas spotkania z p. Lewandowskim  wspomniano, że 
aktualna jest zmiana nazwy tego stowarzyszenia, po naszym wstąpieniu i uruchomione zostanie na 
terenie miasta Krobi raz w tygodniu przedstawicielstwo, aby osoby zainteresowane mogły 
skorzystać z porad prawnych i także całego spektrum działalności stowarzyszenia i nie musiałyby 
jeździć do Śremu.   
Uchwałę Nr XXIII/185/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 czerwca 2012 r. w sprawie 
przystąpienia Gminy Krobia do Stowarzyszenia Unia Gospodarcza Regionu Śremskiego – Śremski 
Ośrodek Wspierania Małej Przedsiębiorczości; przyjęto większością głosów 14 za, 1 wstrzymujący 
K. Perdon, głosowało15 radnych. 
 

c)  przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Krobia Miasto VI.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała w dniu 
dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
E. Dopierała :  na załącznikach graficznych przedstawiono poszczególne zmiany planu, czy nie 
można tych obszarów oznaczyć w większej skali. Na ul. Św. Ducha jest mały obszar przy kościele, 
jakie  budynki czy usługi, czy jest to związane z placem? Na którejś sesji Pani z ul. Konopnickiej 
zwracała się o dokonanie zmian na tym obszarze, czy to też jest ujęte w tej uchwale?  
A. Olejnik : obszar I w obrębie ul. Św. Ducha dotyczy to doprecyzowani zapisów granicznych 
części dot. obszaru kościoła Św. Ducha, w obrębie ul. Konopnickiej ten obszar obejmuje działki, 
które są przedmiotem wniosku złożonego przez Panią, która na sesji gościła. Pozostałe obszary dot. 
zmian korygujących funkcjonujący plan zagospodarowania przestrzennego przyjęty w roku 2003                
i 2006. Pozostałe obszary poza tymi oznaczonymi na załącznikach graficznych mają obowiązujący 
plan zagospodarowania przestrzennego, a te zmiany wynikają tylko ze zmiany parametrów na 
wniosek inwestora.    
Burmistrz : uzupełniając, to rzeczywiście gdybyśmy mieli idealny plan zagospodarowania 
przestrzennego, który zakładałby i przewidywał wszystkie możliwości ujęte w planach z 2003                    
i 2006 roku, to nie byłoby potrzeby nanoszenia korekt. Korekty te wynikają z potrzeb i oczekiwań 
właścicieli nieruchomości, którzy zamierzają dokonać zmian ich użytkowania.   
Uchwałę Nr XXIII/186/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 czerwca 2012 r. w sprawie  
przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Krobia 
Miasto VI;  przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

d) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała w dniu 
dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
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Uchwałę Nr XXIII/187/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 czerwca 2012 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi; przyjęto 
jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

e)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 
Uchwałę Nr XXIII/188/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 czerwca 2012 r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie,  głosowało                 
15 radnych. 
 

f) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu.   
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 
Uchwałę Nr XXIII/189/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 czerwca 2012 r. w sprawie  
udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie,  głosowało                     
15 radnych. 
 

g) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012. 
Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie oraz poprawkę, stanowiącą załącznik 
nr 2 do niniejszego protokołu.   
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 25.06.br i projekt uchwały 
oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie przy obecności wszystkich członków 
komisji.  
Zgłoszoną autopoprawkę przejęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
Uchwałę Nr XXIII/190/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 czerwca 2012 r. w sprawie  zmian 
budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 
radnych. 
 

h) rozpatrzenia skarg na działalność Kierownika Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Krobi. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady. 
Uchwałę Nr XXIII/191/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 czerwca 2012 r. w sprawie 
rozpatrzenia skarg na działalność Kierownika Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                
w Krobi ; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

Ad. 9  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : na dzień dzisiejszy 38 osób zadeklarowało udział w projekcie o dofinansowanie budowy 
przydomowych oczyszczalni ścieków z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska. Osoby, które 
uchylają się od  przyłączenia nieruchomości do sieci kanalizacji sanitarnej powinny być zgłoszone 
także do tego programu. Istnieje możliwość składania propozycji, czy akcesu do tego programu. 
Określono dwie możliwości tworzenia wniosku, tj. złożenie w określonym terminie, oraz złożenie 
poprzez Związek Międzygminny. Wymagane jest 50 osób do złożenia wniosku. Istnieje jeszcze 
możliwość wsparcia finansowego tego zadania ze środków budżetu Gminy. Przy analizie projektu 
budżetu na rok 2013 trzeba będzie wziąć pod uwagę.   
Odpowiadając na interpelację dot. kanalizacji na ul Kwiatowej, to jest wiele odcinków kanalizacji     
w Krobi, która jest w bardzo złym stanie technicznym, szczególnie dotyczy to ul. Kopernika                     
i przyległych. Nie wydaje się celowe w momencie, kiedy nie mamy środków finansowych wymiany 
krótkich odcinków, ponieważ stan całej ulicy wymaga naprawy. Obecnie nie mamy zaplanowanych 
środków na to zadanie, możemy rozważyć tą inwestycję w projekcie budżetu na rok przyszły.   
 

Ad. 10  Wolne głosy i wnioski. 
E. Dopierała : proponuję aby na miejscu w Krobi uruchomić miejsce, gdzie mieszkańcy będą mogli 
uzyskać informacje dot. działalności Stowarzyszenia Unia Gospodarcza Regionu Śremskiego. 
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Burmistrz : jest to jeden z motywów związany z tym przedsięwzięciem, na pewno będziemy                    
o to zabiegali. Mamy deklaracje Burmistrza Śremu, że o takiej formie współpracy. Prowadzono 
także rozmowy w kwestii zmiany statutu odnośnie nazwy Stowarzyszenia, adekwatnej do gmin 
należących w jego skład.  
R. Olejniczak : pytanie dot. przydomowych oczyszczalnie ścieków. Mieszkańcy Starej Krobi 
składali wnioski do Związku w Strzelcach Wielkich o dofinansowanie, lecz żaden z wniosków nie 
został ujęty.  
Burmistrz : odpowiadałem już w tej kwestii. Na dzień dzisiejszy mam za mało danych aby na ten 
temat rozmawiać. W pierwszej kolejności powinno to być opracowane przez Związek.  
Sylwia Maćkowiak, mieszkanka Niepartu : w imieniu Stowarzyszenia „Nasz Dom” chciałabym 
wyrazić ubolewanie, że pan Burmistrz, pan przewodniczący Rady nie przyjął zaproszenia na 
spotkanie Zarządu Stowarzyszenia „Nasz Dom”, na które panowie byli zaproszeni. Uważam, że 
jeżeli Rada Gminy podjęła oświadczenie, że jesteście Państwo przeciwni kopalni, to myślę, że za 
tym powinny też być działania. Dlatego przykro nam, że nie przyjęliście tego zaproszenia, nie wiem 
jakie są przyczyny, że nie chcecie podjąć tego dialogu, nie chcecie podjąć tej współpracy. Czy 
rzeczywiście musimy wyjść na drogi i poprzez blokady, poprzez inne środki mamy manifestować 
ten nasz sprzeciw? Państwo deklarujecie oświadczenie, które jest kolejnym bezużytecznym 
papierem, natomiast nie ma działania. Poprostu ubolewamy nad tym faktem i nie znamy przyczyny.      
Burmistrz : wyjaśniłem w piśmie, które skierowałem, przyczyny dla których nie skorzystałem                
z zaproszenia. To nie jest tak, że tej współpracy nie ma. Z częścią członków Zarządu „Nasz Dom” 
spotkania trwają i spotykamy się systematycznie, podejmowane są również wspólne inicjatywy. 
Również spotkanie w Pudliszkach organizowałem wspólnie z członkami Zarządu. W pracach tych 
uczestniczą inne organizacje, które reprezentują środowisko rolników z naszej gminy. Działalność, 
czy podejmowanie inicjatywy przez część członków Stowarzyszenia są związane z poszukiwaniami 
złóż węgla czy zagrożeniem pobudowania kopalni. Niektóre działania są o charakterze politycznym 
i myślę, że ma Pani tego świadomość.   
Przewodniczący Rady : uczestniczyłem w spotkaniu w sytuacji, gdy miałem projekt oświadczenia 
aby Państwo o tym poinformować do czego jest przygotowana Rada i co będzie głosowane. 
Natomiast na tym etapie nie mam innych dyspozycji, ja tylko organizuje pracę Rady i trudno żebym 
występował ze swoja własną inicjatywą. Przewodniczący Rady organizuje prace Rady, prowadzi 
obrady, sesje, takie ma uprawnienia.   
Burmistrz odczytał list, który był odpowiedzią na zaproszenie.  
S. Maćkowiak : odpowiadając na list na nasze zaproszenie chciałabym zadać pytanie, kiedy to ja 
Pana Burmistrza skrzywdziłam, kiedy Pana okłamałam? Zaproszenie wyszło nie z mojej prywatnej 
inicjatywy, ale od całego Zarządu. Dlatego uważam, że osobista Pana niechęć do mojej osoby nie 
powinna przesłaniać dobra mieszkańców, większości mieszkańców i nie powinna przesłaniać 
konsultacji w tak ważnej sprawie, jakim jest zmiana charakteru rolniczego naszej gminy na 
górniczy. Planowana oczywiście zmiana ale dziś chyba wszyscy wiemy, że te odwierty to nie są 
tylko badania, to jest pierwszy etap do budowy kopalni. Chciałabym o odpowiedź Pana Burmistrza 
jakie działania naszego Stowarzyszenia są słuszne, jakie moje działania są słuszne i przede 
wszystkim w jaki sposób ja Pana skrzywdziłam?  
Burmistrz : myślę, że we własnym sumieniu musi pani sobie na to dopowiedzieć nawiązując do 
wydarzeń z ostatnich 2 lat, do naszych rozmów, sytuacji w jakich się znajdowaliśmy, tych 
wypowiedzi, które publicznie i niepublicznie Pani wypowiadała, oceniając moje działania, moją 
osobę. Znaczna część mieszkańców naszej gminy mówi, że mam inne poglądy niż mam je                       
w rzeczywistości, to jest to efektem tych działań. Pani postępowanie oceniam jako polityczne, 
związane z działalnością lokalną, myślę, że ma Pani tego świadomość, działania zmierzające do 
odwołania Burmistrza Skrzypczaka w Miejskiej Górce, przygotowania referendum do czego 
zaangażowali się członkowie Stowarzyszenia.    
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S. Maćkowiak : Stowarzyszenie nie brało udziału w przygotowaniu referendum i odwołaniu 
Burmistrza Miejskiej Górki. Chcę jeszcze raz podkreślić, że te osobiste niechęci nie powinny 
przesłaniać dobra większości mieszkańców. A Pan Burmistrz pomimo tego, że ma wielkie prawo, 
możliwości i prawo wydawania własnych opinii powinien brać pod uwagę opinię mieszkańców, 
osób i członków Stowarzyszenia, którzy są przeciwni budowie kopalni. Na miejscu Burmistrza 
powinien Pan reprezentować interes całej społeczności.   
Burmistrz : dzisiejsza rozmowa wskazuje na to, że nie ma możliwości prowadzenia merytorycznego 
dialogu, czy rozmowy w sytuacji, kiedy wracamy do dokonywania ocen. Ja nie jestem Burmistrzem 
Pani Sylwii Maćkowiak, ja reprezentuję 13 tys. mieszkańców naszej gminy, muszę kierować się ich 
wspólnym interesem. Podkreślam jeszcze raz współpraca z członkami Stowarzyszenia „Nasz Dom” 
trwa, te spotkania są, nie jest tak, że nie ma współpracy. Natomiast spotkania służące temu, żeby 
odnosić się do tego typu argumentów to, nie widzę aby miało to służyć jakiś konstruktywnym 
działaniom. Jest kwestia Pani osobistych niechęci, czy animozji, a ja nie zgadzam się z metodami  
podejścia do tego tematu i stosunku jaki Pani reprezentuje wobec mojej osoby.    
S. Maćkowiak : to nie ja osobiście Pana zaprosiłam, ale Zarząd Stowarzyszenia i nie musi Pan 
rozmawiać ze mną, natomiast w ważnych kwestiach z przedstawicielami Stowarzyszenia można 
rozmowy takie prowadzić.    
 
Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, dziękuję 
wszystkim za przybycie i zamykam XXIII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
     
   Protokół sporządziła :                                                  
       Aurelia Sikorska    
 
 
 
 
 
 


